
Pöytäkirjat 2001

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     1/2001

 

AIKA:                          Torstai 1.2.2001, klo 16.00

 

PAIKKA:                     YTV ympäristötoimisto, Opastinsilta 8 E, 6. krs. neuvotteluhuone

 

HALLITUS                   Stefan Skog

                                  Päivi Aarnio

                                  Juha Viinikka

                                  Jorma Jantunen

                                  Camilla von Bonsdorff

           

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 16.15.

 

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Hyväksyttiin työjärjestys.

 

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 



 

EDELLISTEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAT

 

Hyväksyttiin kokousten 4 - 6/2000 pöytäkirjat.

 

 

MUISTELMIA MAAKUNTAMATKALTA

 

Hallituksen jäsenistä maakuntamatkalle osallistuivat Stefan Skog, Jorma Jantunen ja Kalevi 
Hiironniemi. Tampereen seudun ympäristönsuojeluvirkamiehiä ja -naisia tilaisuuteen 
osallistui 14.  Kuten aiemminkin matkaa pidettiin onnistuneena ja hallituksen saama 
vastaanotto oli hyvä. Tampereen seudun virkamiehet kokoontuvat säännöllisesti 3 - 4 kertaa 
vuodessa. Kunnalliset ympäristönsuojelumääräysten laadinta on edennyt ripeästi 
Tampereella. Hallituksen jäsenet saivat mukaansa mallin. Ylöjärvellä, Pirkkalassa ja Nokialla 
suunnitellaan kunnanjohtajatasolla ympäristötoimien yhdistämistä.

 

 

TOIMINTA VUONNA 2001

 

Lammin päivät järjestetään entiseen tapaan. Päivien yhteyteen liitetän YSV:n hallituksen ja 
YM:n edustajien kokous varsinaista ohjelmaa edeltävänä päivänä. Aiheena voisi olla 
Ympäristönsuojelun tulevaisuus. Stefan soittaa Simo Mäkiselle ja sopii 1.10.01 
järjestettävästä kokouksesta.

 

Maakuntamatkan kohde "julistetaan avoimeen hakuun" jäsenkirjeessä. Vaihtoehtona hallitus 
harkitsee vierailu Ahvenanmaalle elokuussa.

 

YVA-päivät järjestetään tänä vuonna kolmipäiväisinä yhteispohjoismaisina päivinä 5. - 
7.9.01. Osallistutaan järjestelyihin sekä tietysti itse ohjelmaan.

 

Osallistutaan OtaEco´02 kongressin järjestelyihin. Jorma edustaa yhdistystä 13.2. 
pidettävässä kokouksessa.

 

Siirretään jäsenkirjeiden sähköiseen lähetykseen. Jäsenkirjeessä pyydetään 
sähköpostiosoitteet. Vaihtoehtoisesti pyritään saamaan sähköpostiosoitteet Kuntaliitosta.

 

Ryhdytään valmistelemaan YSV ry:n jäsenmatkaa Saarenmaalle 2002.



 

 

VUOSIKOKOUSVALMISTELUT

 

Elina Mäenpää Riihimäeltä on ilmoittanut olevansa kiinnostunut hallituspaikasta. 
Erovuorossa ovat Kirsi Leiri, Matts Finnlund, Juha Lahtela, Tapio Glumoff ja Jorma 
Jantunen. Jorma lupasi jatkaa. Sovittiin, että muilta erovuoroisilta selvitetään halukkuus 
jatkaa hallituksessa seuraavaan kokoukseen mennessä.

 

Vuosikokous pyritään järjestämään 29.3.klo 15 (muuttui myöhemmin 28.3) Kuntaliitossa. 
Camilla pyytää ICLEI:n puheenjohtajan Karin Taipaleen tilaisuuteen esitelmöimään. Toinen 
esitelmä pyydetän Kuntaliitosta, esim. Maija Hakanen, Vesa Valpasvuo tai Leena Eränkö.

 

 

JÄSENKIRJEEN ASIAT JA AIKATAULU

 

Jäsenkirje on saatava postitukseen maaliskuun ensimmäisellä viikolla. Sisältö: 
puheenjohtajan palsta, vuosikokousasiakirjat, Lammin päivien aineisto, Camillan 
matkakertomus Lammin päiviltä, opintomatka-avustushaku,  mahdollisesti Juha Viinikan 
kirjoitus ympäristösihteerin arkipäivästä.

 

 

MUUT ASIAT

 

Esitettä on kyselty. Uuden esitteen laatiminen ja painattaminen tulee kalliiksi. Selvitetään 
mahdollisuuksia teettää yhdistykselle kotisivut nettiin. Selvitetään hinta sekä löytyisikö 
lähipiiristä rakentamis- ja ylläpitoapua.

 

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää 27.2.01 klo 16 YTV:ssä.

 

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN



 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 17.50.

 

 

 

Stefan Skog                                                           Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                         Sihteeri

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     2/2001

 

AIKA:                          Tiistai 27.2.2001, klo 16

 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto, Opastinsilta 8 E, 6. krs. neuvotteluhuone

 

LÄSNÄ:                      Päivi Aarnio

                                  Matts Finnlund

                                  Juha Viinikka

                                  Jorma Jantunen

                                  Kalevi Hiironniemi

                                  Camilla von Bonsdorff

                                 

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Jorma Jantunen avasi kokouksen 16.10.

 



TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Hyväksyttiin työjärjestys.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

 

VUOSIKOKOUKSEN VALMISTELUT

 

Käytiin läpi vuosikokousasiakirjat ja tehtiin tarpeelliset muutokset. Sovittiin, että ennen 
kokousta ICLEI:n puheenjohtaja Kaarin Taipale kertoo ICLEI:n kuulumisia ja Kuntaliiton 
Ympäristöinsinööri Seija Paajanen kuntien jätehuoltoa koskevasta selvityksestä. Pyydetään 
YTV:n jätehuoltojohtaja Juha Kaila kertomaan jätehuollon visioista.

 

Keskusteltiin vuosivoiton käyttämisestä. Sovittiin, että se käytetään normaaliin toimintaan ja 
sen kehittämiseen, ensi sijassa yhdistyksen kotisivujen laadintaan. Keskusteltiin myös uuden 
historiikkikirjan laatimisesta lähivuosina sekä kuntien yhteistyöstä uusien lautakuntien 
kouluttamisessa.

 

Hahmoteltiin uuden hallituksen kokoonpanoa. Uusiksi jäseniksi ovat lupautuneet Elina 
Mäenpää Riihimäeltä ja Sari Janhunen Virolahti/Ylämaa.

 

JÄSENKIRJE

 

Todettiin jäsenkirjeen olevan valmis ja vain monistusta ja postitusta vaille.

 

MAAKUNTAMATKAN SUUNNITTELU

 

Keskusteltiin mahdollisista kohteista. Maarianhamina sovittiin yhdeksi mahdolliseksi 



kohteeksi, muita päätettiin kysellä vuosikokouksessa ja jäsenkirjeessä.

 

MUUT ASIAT

 

Päätettiin kysellä eri tahoilta kotisivujen laatimisen ja ylläpidon kustannuksia.

 

Jorma Jantunen osallistui OtaEco:n valmistelukokoukseen. Messut järjestetään syksyllä 
2002 Otaniemessä. Esille tulleita aihepiirejä olivat mm. ympäristötehokkuus ja eettinen 
sijoittaminen. Tulisi huolehtia siitä, että päivät eivät osu päällekkäin Lammin päivien kanssa.

 

Stefan Skog on sopinut Simo Mäkisen kanssa Ympäristöministeriön 
ympäristönsuojeluosaston johtoryhmän ja YSV:n yhteisen kokouksen pidettäväksi Lammin 
päivien  yhteydessä 1. - 2.10.2001. Ohjelma on seuraava:

 

1.10 klo 14.00             Kahvi + keskustelu tulevaisuuden visioista sekä kuntien 
ympäristöhallinnon

tulevaisuudesta. "Pieni on kaunista ja monimuotoisuus on voimaa"

klo 17.00                     Päivällinen

klo 19.00                     Saunomista ja maailman parannusta

2.10 klo 9.00               Yhteenveto käydyistä keskusteluista

klo 10.00                     Lammin päivien avaus

klo 10.15                     Ajankohtaista YM:stä sekä YM:n ja YSV:n yhteiset kannanotot

klo 12.00                     Lounas

 

Lisäksi muistettava pyytää mukaan Riitta Rönn.

 

Jaettiin hallituksen jäsenille YKL:n työmarkkinatutkimuksen tulokset. Sovittiin, että asiaan 
palataan myöhemmin.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Uuden hallituksen ensimmäinen kokous päätettiin pitää maanantaina 23.4. klo 16.00 
Uudenmaan ympäristökeskuksessa.

 



KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.30.

 

 

Camilla von Bonsdorff                                             Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                         Sihteeri

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS                   3/2001

 

AIKA:                          Maanantai 23.4.2001, klo 16.00

 

PAIKKA:                     Uudenmaan ympäristökeskus, Asemapäällikönkatu 14, Itä-Pasila

 

HALLITUS:                 

                                  Camilla von Bonsdorff, puheenjohtaja

                                  Päivi Aarnio

                                  Sari Janhunen

                                  Matts Finnlund (poistui  17.25)

                                  Elina Mäenpää

                                  Jorma Jantunen

                                  Tapio Glumoff

                                                       

           

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.15.



 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Hyväksyttiin työjärjestys.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

 

UUDEN HALLITUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN

 

Hallituksen uusista jäsenistä varsinaiseksi jäseneksi nimettiin Elina Mäenpää ja 
varajäseneksi Sari Janhunen.  YSV ry:n hallituksen varapuheenjohtajaksi valittiin 
yksimielisesti Elina Mäenpää, sihteeriksi ja taloudenhoitajaksi Päivi Aarnio.

 

MAAKUNTAMATKAN VALMISTELUT

 

Jäsenistöltä ei ole tullut toivomuksia matkakohteesta. Ahvenanmaa todettiin kohteena 
ongelmalliseksi sikäli, että paikallisia viranhaltijoita olisi vain kolme. Muita kohteita listattiin 
seuraavasti:  Lappeenranta-Imatran seutu, Jyväskylän seutu, Länsi-Uusimaa ja Lahden 
seutu. Sovittiin, että Camilla soittaa Lahteen ja Sari kyselee Lappeenrannan kiinnostusta 
aiheeseen. Palataan asiaan seuraavassa kokouksessa.

 

LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELUT

 

Lammin päivät ovat 2. - 3.10.2001 ja Biologisen aseman tilat on jo varattu. YSV:n hallitus ja 
YM:n edustajat kokoontuvat Lammille kuitenkin jo 1.10 iltapäivällä. Stefan Skog on sopinut 
Simo Mäkisen kanssa Ympäristöministeriön ympäristönsuojeluosaston johtoryhmän ja YSV:n 
yhteisen kokouksen pidettäväksi Lammin päivien  yhteydessä 1. - 2.10.2001. Ohjelma on 
seuraava:

 



1.10 klo 14.00             Kahvi + keskustelu tulevaisuuden visioista sekä kuntien 
ympäristöhallinnon

tulevaisuudesta. "Pieni on kaunista ja monimuotoisuus on voimaa"

klo 17.00                     Päivällinen

klo 19.00                     Saunomista ja maailman parannusta

2.10 klo 9.00               Yhteenveto käydyistä keskusteluista

klo 10.00                     Lammin päivien avaus

klo 10.15                     Ajankohtaista YM:stä sekä YM:n ja YSV:n yhteiset kannanotot

klo 12.00                     Lounas

 

Sovittiin, että Matts selvittää Riitta Rönnin mahdollisuudet osallistua tilaisuuteen.

 

Päivien muita aiheita hahmoteltiin seuraavasti:

 

Kokemuksia uudesta ympäristönsuojelulaista (esim. Vesa Valpasvuo). Siihen liittyen 
pyydetään joidenkin kuntien edustajia käyttämään valmisteltu puheenvuoro ja lisäksi 
varataan aikaa keskustelulle ja kysymyksille.

 

Kuntien ympäristönsuojelumääräykset. Tampere ja Turku ovat saaneet omansa valmiiksi ja 
ainakin Tuusulassa, Keravalla, Länsi-Uudellamaalla ja Riihimäellä valmistellaan niitä. Elina 
Mäenpää hahmottelee tätä teemaa eteenpäin.

 

Luontoselvitykset ja niiden kriteerit. Jorma valmistelee tätä kokonaisuutta, esim. viime 
vuoden YVA-päivien mallin pohjalta. Uudenmaan bioindikaattoriseuranta voitaisiin esitellä 
eräänä esimerkkinä. Tutkimuspohjaa saataisiin esim. Kuopion yliopistosta.

 

Iltaohjelmassa voisi olla ympäristökasvatusteemaa. Camilla valmistelee.

 

 

KOTISIVUJEN SUUNNITTELU

 

Sami Määtältä saatiin vinkki, että YSV:n kotisivut voisi rakentaa kuten YTV:n netropolisivun 
( ks. http://www.netropoli.kaapeli.fi/). Tämän sivun laatiminen on maksanut noin 4000 mk ja 
ylläpito maksaa noin 300 mk/kk. YSV:n kotisivu sisältäisi yhdistyksen esittelyn, hallituksen 
jäsenet osoitteineen, jäsenkirjeet ja muun tiedotuksen sekä hyödyllisiä linkkejä. Kuntaliiton 
sivuilla on keskustelufoorumi ja keskusteltiin oman foorumin tarpeellisuudesta. Suunnittelua 
jatketaan seuraavassa kokouksessa ja sovittiin lisäksi, että kutsutaan Vesa Valpasvuo 



seuraavaan kokoukseen kertomaan kokemuksista Kuntaliiton keskustelufoorumista.

 

OPINTOMATKA-AVUSTUSTEN JAKO

 

Opintomatka-avustushakemuksia on tullut kaksi. Kaija Kuivasniemi hakee 2000 mk 
Hollantiin suuntautuvaa saastuneiden maiden käsittelyyn keskittyvää opintomatkaa varten. 
Matkan kokonaiskustannukset ovat noin 4000 mk. Kuivasniemi on hakenut avustusta myös 
YKL:stä (enintään 1500 mk), mutta päätöstä ei ole vielä tullut.  Niina Salminen-Åberg hakee 
avustusta YKL:n Viroon suuntautuvaa ekskursiota varten. Matkan kokonaiskustannukset ovat 
1700 - 2000 mk.

 

Päätettiin myöntää Kaija Kuivasniemelle opintomatka-avustusta 50 % hänen itsensä 
maksettavaksi jäävistä kustannuksista (1250 - 2000 mk riippuen YKL:ltä saatavasta 
avustuksesta).

 

Niina Salminen-Åbergille päätettiin myöntää avustusta matka-ohjelma huomioon ottaen 500 
mk.

 

MUUT ASIAT

 

Ympäristö- ja terveys -lehti on antanut tarjouksen talousasioiden, jäsenrekisterin ja 
postituksen hoitamisesta. Tarjous oli kuitenkin liian epämääräinen päätöksen pohjaksi ja 
sihteeri on pyytänyt lisätietoja. Niitä ei kuitenkaan ole tullut kokoukseen mennessä, joten 
asiaan palataan myöhemmin.

 

Keskusteltiin hallituksen jäsenten matkakustannusten korvaamisesta. Todettiin, että 
kustannukset on korvattu laskun mukaan (oma auto tai julkinen), mutta olisi tietysti 
toivottavaa, että käytettäisiin halvinta kulkuneuvoa.

 

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää keskiviikkona 30.5. klo 16.00 YTV:n ympäristötoimistossa. 
Kesäkuun kokous päätettiin pitää Harakassa ja sille annettiin kaksi vaihtoehtoista päivää 
keskiviikot 13.6 tai 20.6. Elokuun kokous on 22.8. klo 16.00 YTV:ssä.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 



Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.15.

 

 

Camilla von Bonsdorff                                             Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                         Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     4/2001

 

AIKA:                          Keskiviikko 30.5.2001, klo 16.00

 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto Opastinsilta 8 E, 6. kerros,

 

LÄSNÄ:

                                  Camilla von Bonsdorff, puheenjohtaja

                                  Päivi Aarnio

                                  Elina Mäenpää

                                  Juha Viinikka

Vesa Valpasvuo, Kuntaliitto

                                                       

           

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.05.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 



Hyväksyttiin työjärjestys

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous ei ollut päätösvaltainen.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Hyväksyttäneen seuraavassa kokouksessa.

 

KOKEMUKSIA KUNTALIITON SÄHKÖISESTÄ KESKUSTELUFOORUMISTA + MUITA 
KUULUMISIA KUNTALIITOSTA

 

Vesa Valpasvuo osallistui hallituksen kokoukseen ja kertoi Kuntaliiton kotisivuista, 
keskustelufoorumista ja Kuntaliiton ajankohtaisista asioista.

 

Kuntaliiton kotisivuilta on löydettävissä viranhaltijoiden osoitetiedot, joita päivitetään 
parhaillaan. YSV:n kannattaa siten "imuroida" ne vasta syksyllä. Osoitetietojen ajantasalla 
pitäminen vaatii melkoisesti työtä. Kotisivuilla on myös keskustelufoorumi, jonne halukkaat 
itse liittyvät. Keskustelijoita on tällä hetkellä noin 150. Viestejä ei säilytetä, sillä 
sähköpostiarkisto täyttyy nopeasti. YSV:n ei kannata perustaa päällekkäistä 
keskustelufoorumia, vaan laittaa tuleville kotisivuilleen linkki Kuntaliiton sivuille, joilta sitten 
löytyy enemmänkin ympäristönsuojelulinkkejä. Kuntaliitto kehittää jatkuvasti kotisivujaan ja 
pyrkii vähentämään paperijakeluja. Netissä on aiheenmukaisia kotisivuja, esim. saastuneista 
maista ja ilmastokampanjasta. Päivitykset ovat tietysti ongelmallisia.. Camilla ideoi nk. 
"fenologista kalenteria" tehtävistä, jotka toistuvat joka vuosi määrättyyn aikaan. Näin 
saataisiin hyödynnetyksi eri puolilla saadut kokemukset. Kuntaliitossa työn alla ovat nk. 
sähköiset mallikortit eri aihepiireistä.

 

Keskusteltiin ympäristönsuojeluviranhaltijoiden palkkaustilanteesta. Vesa totesi, että 
teknisten sopimus ja paikallinen sopiminen ovat osaltaan syynä palkkojen 
jälkeenjääneisyyteen. Tässä tilanteessa ammattijärjestöjen mahdollisuudet vaikuttaa ovat 
pienet. Sinänsä työkalua (teknisten sopimus+paikalliset sopim.) ei pidä vaihtaa, vaan käyttää 
nykyistä oikein. Ehdotettiin vastaavanlaisen kartoituksen  tekemistä kuin tehtiin jokin aika 
sitten elintarvikevalvonnan puolella. Kartoituksen seurauksena virkoja saatiin lisää. 
Kuntaliitto on tehnyt kyselyn ympäristöhallinnon voimavaroista ja tulokset saadaan syksyllä. 
Vesa voi esitellä niitä Lammin päivillä sekä varsinaisessa ohjelmassa että YM:n kanssa 
käytävien  keskustelujen yhteydessä. Suomessa on noin 450 kuntaa ja noin. 350 
ympäristöasiantuntijaa. EU:n puolelta paine valvontaan ja tarkastuksiin on kasvamassa. 
Ennen Lammin päiviä tulisi tehdä lehdistötiedote ja kannanotto YM:lle. Päivien jälkeen 
tiedote ja kannanotto julkaistaisiin Kuntaliiton kautta. Kunnissa pitäisi miettiä, miten voitaisiin 
tehdä yhteistyötä niin, että sillä todella säästettäisiin päällekkäistä työtä. Kuntien 
taksapolitiikasta voitaisiin keskustella hallituksen elokuun kokouksessa. 



 

MAAKUNTAMATKAN VALMISTELUT

 

Sari Janhunen oli tehnyt kyselyjä Lappeenrannan suuntaan. Hän ehdotti 
sähköpostiviestissään, että vierailua voisi vielä lykätä vuodella. Kari Porra toivotti hallituksen 
tervetulleeksi Lahteen esim. syyskuussa. Camilla ehdotaa Karille vierailupäiväksi syyskuun 
19. päivää.

 

LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELUT

 

Keskusteltiin ohjelmasta ja todettiin, että seuraavassa kokouksessa elokuussa sen pitäisi jo 
olla lähes valmiiksi hahmoteltu. Elina hoitaa ympäristönsuojelulaki- ja 
ympäristönsuojelumääräys -osaa, Jorma luontoselvitysosaa ja Camilla 
ympäristökasvatusteemaa.  Stefanilta oli tullut viesti, että tuotepäällikkö Tapio Jokinen 
Knorring Oy:stä olisi halukas kertomaan öljy- ja kemikaalisuojauslaitteista. Varsinaista 
teemaa tästä ei oteta, mutta 10 minuutin puheenvuoro voidaan laittaa 1. päivän loppuun ja 
lisäksi voi osallistua näyttelyyn, kuten muutkin halukkaat. Esimerkiksi joitain luontoselvityksiä 
tekeviä konsultteja voisi pyytää osallistumaan näyttelyn puolelle.  Sihteeri aikatauluttaa 
teemat, niin nähdään selvemmin ohjelman tilanne.

 

KOTISIVUJEN SUUNNITTELU

 

Kotisivujen suunnittelua jatketaan Vesalta saatujen vinkkien pohjalta.

 

MUUT ASIAT

 

Ympäristö- ja terveys -lehden antama tarjous vaatii edelleen lisäselvityksiä.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää 20.6. Harakassa. Tapaaminen Ursulan kahvilan laiturissa, 
josta laiva lähtee klo 16.00. Tarjolla kevyitä virvokkeita. Elokuun kokous pidetään 20.8. klo 
16.00 alkaen YTV:ssä.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.10.



 

 

Camilla von Bonsdorff                                                                   Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                                              Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS    5/2001

 

AIKA:                          Keskiviikko 20.6.200, klo 16.00

 

PAIKKA:                     Cafe Ursula

 

HALLITUS:                 

                                  Camilla von Bonsdorff, puheenjohtaja

                                  Päivi Aarnio

                                  Jorma Jantunen

                                  Kalevi Hiironniemi

                                 

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 16.15.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Hyväksyttiin työjärjestys.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS



 

Kokous ei ollut päätösvaltainen.

 

EDELLISTEN KOKOUSTEN PÖYTÄKIRJAT

 

Hyväksyttiin alustavasti edellisen kokouksen pöytäkirja.

 

MAAKUNTAMATKAN VALMISTELUT

 

Maakuntamatka suuntautuu Lahteen. On ehdotettu ajankohtaa 19.9. Tähän ei ole saatu 
Lahdesta vahvistusta.

 

LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELUT

 

Jatkettiin Lammin päivien ohjelman suunnittelua. Sihteeri kirjaa tulokset ohjelmaksi, joka 
lähetetään kommenteille pikaisesti. Ohjelma pitäisi saada valmiiksi seuraavaan kokoukseen 
mennessä.

 

KOTISIVUJEN SUUNNITTELU

 

Kysellään mahdollisia tekijöitä. Palataan asiaan seuraavissa kokouksissa.

 

MUUT ASIAT

 

Muita asioita ei ollut.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää 20.8. klo 16.00 YTV:ssä.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 



Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.40.

 

 

           

Camilla von Bonsdorff                                                                   Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                                              Sihteeri

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     6/2001

 

AIKA:                          Maanantai 20.8.2001, klo 16.05 - 18.15

 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto, Opastinsilta 8 E, 6. kerros

 

LÄSNÄ:                      Camilla von Bonsdorff, puheenjohtaja

Stefan Skog

                                  Päivi Aarnio, sihteeri

                                  Sari Janhunen

                                  Matts Finnlund

                                  Jorma Jantunen

                                  Tapio Glumoff

                                  Elina Mäenpää

                                                       

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.05.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN



 

Hyväksyttiin työjärjestys.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISTEN KOKOUSTEN PÖYTÄKIRJAT

 

Hyväksyttiin kokousten 3 - 5 pöytäkirjat.

 

LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELUT

 

Jatkettiin Lammin päivien ohjelman valmisteluja. Jaettiin tehtävät ja sovittiin, että sihteeri 
päivittää ohjelman ja jakaa sen hallituksen jäsenille. Ohjelma tulee saada valmiiksi  elokuun 
loppuun mennessä, koska sihteeri jää lomalle 5.9. Hahmoteltiin ympäristöministeriön kanssa 
1.10. käytävien keskustelujen aiheita, joita voisivat olla ympäristöministeriön visiot ja 
toiminnan suuntaviivat, kuntien visiot ja resurssit sekä erilaiset yhteistyömahdollisuudet. 
Käytännön järjestelyjä katsotaan seuraavassa kokouksessa, jossa myös osallistujien tulisi 
olla selvillä.

 

JÄSENKIRJE

 

Jäsenkirjeen sisältö: puheenjohtajan palsta, kutsu Lammin päiville, opintomatka-avustukset 
julistetaan haettaviksi, SYKSE:n esittely, matkakertomus Virosta ja jäsenmaksukarhu niille, 
jotka eivät vielä ole maksaneet. Lisäksi sovittiin, että hallituksen jäsenet esittelevät itsensä. 
Jutut + esittelyt tulee toimittaa sihteerille elokuun loppuun mennessä. Sovittiin, että sihteeri 
kysyy Vesalta, onko hänellä jotain  kuntien voimavaraselvitystä koskevaa valmista tekstiä, 
jonka voisi liittää jäsenkirjeeseen ennakkotietona.

 

MAAKUNTAMATKAN TILANNE

 

Matka suuntautuu Lahteen. Päivämäärä tulee vielä varmistaa.

 

KOTISIVUJEN SUUNNITTELU

 



Asiakohdan käsittely päätettiin siirtää seuraavaan kokoukseen.

 

MUUT ASIAT

 

Ympäristöministeriö on pyytänyt YSV ry:n lausuntoa ehdotuksesta kotieläinsuojien 
ympäristölupamenettelyjen selkeyttämiseksi. Päätettiin, että Tapio ja Sari valmistelevat 
lausunnon. YSV:n puolesta sen allekirjoittavat  puheenjohtaja ja Tapio.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää 19.9.01 joko maakuntamatkalla Lahteen tai vaihtoehtoisesti 
YTV:ssä klo 16.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.15.

 

 

 

Camilla von Bonsdorff                                             Päivi Aarnio

puheenjohtaja                                                         sihteeri

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS    7/2001

 

AIKA:                          Keskiviikko 19.9.2001, klo 16.00

 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto, Opastinsilta 8 E, 6. kerros

 

LÄSNÄ:



                                  Camilla von Bonsdorff, puheenjohtaja

Stefan Skog

                                  Päivi Aarnio

                                  Matts Finnlund

                                  Jorma Jantunen

                                  Kalevi Hiironniemi

                                 

 

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.05.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Hyväksyttiin työjärjestys.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

 

LAMMIN PÄIVIEN VALMISTELUT

 

Keskusteltiin päivien käytännön järjestelyistä. Viimeisteltiin YM:n tapaamisen ohjelma, joka 
on pöytäkirjan liitteenä. YM:n kanssa käytävien keskustelujen tärkeimpiä aiheita ovat 
ympäristöhallinnon tulevaisuus ja ympäristöministeriön visiot ja strategian. Vesa Valpasvuo 
Kuntaliitosta on lupautunut kertomaan kuntien voimavaraselvityksestä. Keskusteltiin Stefanin 
laatiman luonnoksen pohjalta ympäristöministeriölle tehtävästä "tarjouksesta".  Sovittiin 
YM:lle esiteltävien hankkeiden tärkeysjärjestyksestä, joka ilmenee liitteenä olevasta 
muistiosta. Sovittiin, että Lammin päivillä nimetään työryhmä valmistelemaan projekteja. 
YM:n kanssa on lisäksi keskusteltava ympäristöhallinnolle suunnatusta koulutuksesta. 
Esitetään, että kuntien edustajat tulisi kutsua hallinnon järjestämille kursseille siinä kuin 



valtionhallinnonkin edustajat. Lisäksi kuntien osallistumismaksun tulisi olla sama kuin valtion 
ympäristöhallinnollakin. Nykyisin esim. SYKE ei lainkaan kutsu kuntien edustajia 
koulutustilaisuuksiinsa ja jos joku onnistuu niille pääsemään, kustannuksen ovat suuremmat 
kuin valtionhallinnon edustajilla. Tulee korostaa YM:lle, että kunnatkin kuuluvat 
ympäristöhallintoon!

 

Sovittiin, että YSV maksaa hallituksen jäsenten majoituskulut YM:n tapaamisen osalta.

 

MAAKUNTAMATKAN TILANNE

 

Maakuntamatka tehdään Lahteen 7.11.2001. Tilaisuus aloitetaan Lahdessa noin klo 11. 
Keskustelunaiheita ainakin: resurssikysymykset, alueen yhteistyökuviot, urheilutilaisuuksien 
ympäristönsuojelu, paikallisagenda. Sovittiin, että Camilla pyytää Kari Porraa kutsumaan 
paikalle myös Riitta Eerolaisen, Kari Leinosen ja Päivi Vilenin AYMK:sta.

 

KOTISIVUJEN SUUNNITTELU

 

Vappu Ormio on tehnyt tarjouksen YSV:n kotisivujen suunnittelusta. Jatketaan suunnittelua 
vielä seuraavissa kokouksissa pyydetään neuvoja Sami Määtältä. Oleellisia kysymyksiä 
ovat: kuka pitää sivut ajan tasalla ja missä.

 

MUUT ASIAT

 

a) YSV:n kunniakirja tai ansiomerkki. Päätettiin ruveta myöntämään kunniakirjoja YSV:n 
ulkopuolisille tahoille ja ansiomerkkejä omalle jäsenistölle ansiokkaasta toiminnasta 
ympäristönsuojelun hyväksi. Muutama ehdotus saajista tuli esille. Sovittiin, että hallituksen 
jäsenet voivat lähettää sihteerille ja puheenjohtajalle lisää ehdotuksia kuluvan viikon aikana. 
Puheenjohtaja yrittää saada kunniakirjan ja ansiomerkin valmiiksi ja jakoon jo Lammin 
päiville.

 

b) Tiedoksi: Kuntamarkkinoilla julkistettiin kuntien ympäristöbarometri. Parhaiten edistyneitä 
olivat Lappeenranta ja Pori. Barometri löytyy osoitteesta  
www.kuntaliitto.fi/agenda/ybaro.htm.

 

c) Yhteistyö muiden yhdistysten kanssa. Puheenjohtaja oli keskustellut Erkki Hollon (SYS) 
kanssa ja kiinnostusta löytyisi yhteistyön kehittämiseksi muiden yhdistysten kanssa. Aiemmin 
YSV on tehnyt mm. järjestänyt YVA-päiviä yhteistyötä kuuden muun yhdistyksen kanssa. 
Päätettiin jatkaa yhteistyömuotojen kehittelyä. Ympäristömarkkinat muodossa tai toisessa 
voisi olla kehittelyn arvoinen idea.

 

SEURAAVA KOKOUS



 

Seuraava kokous päätettiin pitää maakuntamatkan yhteydessä 7.11.01.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.35.

 

 

Camilla von Bonsdorff                                                                   Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                                                                    Sihteeri

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                

HALLITUKSEN KOKOUS    8/2001

 

AIKA:                          Keskiviikko 24.10. 2001, klo 16.00

 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto, Opastinsilta 8 E, 6. kerros

 

LÄSNÄ:                      Camilla von Bonsdorff, puheenjohtaja

                                  Päivi Aarnio

                                  Matts Finnlund

                                                                             

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 16.15.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 



Hyväksyttiin työjärjestys.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous ei ollut päätösvaltainen.

 

EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

 

Käytiin läpi. Hyväksytään seuraavassa kokouksessa.

 

PALAUTE LAMMIN PÄIVILTÄ JA YSV:N SEKÄ YM:N PALAVERISTA

 

Palaute sekä Lammin päiviltä että palaverista on ollut myönteistä. Lammin päivien 
talouskysymyksiin palataan myöhemmin. Materiaali toimitetaan jäsenistölle seuraavassa 
jäsenkirjeessä keväällä 2002. YM:n palaverin muistion sekä Camillan ja Stefanin laatimien 
kalvojen kopiot voisi lähettää palaveriin osallistuneille. Nyt olisi tärkeää saada esitetyt ja 
hyväksytyt hankkeet konkreettisesti käyntiin.

 

MAAKUNTAMATKAN TILANNE

 

Maakuntamatka Lahteen tehdään 7.11.01. Kari Porralta saadaan lopullinen ohjelma. YSV 
ottaa käsittelyyn ajankohtaiset asiat, yhteistyökuviot ja YM:n palaverin tulokset.

 

KOTISIVUJEN SUUNNITTELU

 

Aihe siirrettiin seuraavaan kokoukseen. Camilla neuvottelee vielä tarjouksen tehneen Vappu 
Ormion kanssa.

 

MUUT ASIAT

 

Kunniakirja ja ansiomerkit

- käsitellään seuraavassa kokouksessa.

 

Yhteistyö muiden yhdistysten kanssa



- Yhteistyötä muiden yhdistysten kanssa on syytä kehittää. Niiden edustajia voitaisiin kutsua 
hallituksen kokouksiin

 

Ritva Veijosen aloite

- RV teki Lammin päivillä aloitteen, että yhdistys edistäisi kuntatason toimenpiteiden 
huomioimista Johannesburgin kokouksessa (RIO + 10). Puheenjohtaja totesi, että ICLEI on 
laatinut aihetta käsittelevän paperin "Accelerating local sustainability. Policy statement of the 
European Local Government Preparatory Committee in preparation to the World Summit on 
Sustainable Development (Rio + 10) in Johannesburg 2002". Tämä lähetetään tiedoksi 
ympäristöministeri Hassille ja RV:lle.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous pidetään maakuntamatkan yhteydessä. 12.12.01 järjestetään 
pikkujoulukokous, joka voisi samalla olla yhdistyksen 20-vuotisjuhla. Yhdistys on perustettu 
11.3.1981. Matts ja Camilla tutkivat mahdollisuuksia teettää muutama yhdistyksen logolla 
varustettu T-paita juhlan kunniaksi. Juhlaan kutsutaan hallituksen lisäksi perustajajäsenet, 
joihin Camilla ottaa yhteyttä.

 

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.45.

 

 

Camilla von Bonsdorff                                             Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                         Sihteeri

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -         

 

YMPÄRISTÖNSUOJELUVIRANHALTIJAT RY                                                      

HALLITUKSEN KOKOUS     9/2001

 

AIKA:                          Keskiviikko 12.12. 2001, klo 16.00



 

PAIKKA:                     YTV, ympäristötoimisto, Opastinsilta 8 E, 6. kerros

 

LÄSNÄ:

                                  Camilla von Bonsdorff, puheenjohtaja

                                  Päivi Aarnio

                                  Matts Finnlund

                                  Elina Mäenpää

                                  Juha Viinikka

                                  Jorma Jantunen

                                 

           

KOKOUKSEN AVAUS

 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.05.

 

TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

 

Hyväksyttiin työjärjestys.

 

KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS

 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

 

EDELLISTEN KOKOUSTEN PÖYTÄKIRJAT

 

Hyväksyttiin kokousten 7 ja 8 pöytäkirjat.

 

PALAUTE MAAKUNTAMATKALTA

 

Matkan todettiin onnistuneen hyvin. Tilaisuuteen osallistui 18 henkeä. Matkan aihepiireistä 



nostettiin esiin seutuhallintokokeilu, josta Orimattilan edustaja oli käyttänyt puheenvuoron. 
YSV:n tulee seurata kokeilun mahdollista käynnistämistä ja toteuttamista. Matts totesi, että 
kokeilu toisi taas uuden viranomaistahon lupa-asioihin. Valtionhallinnon puolella lupia 
myöntävät tällä hetkellä lupavirastot ja alueelliset ympäristökeskukset. Määrällisesti eniten 
lupia myöntävät kuitenkin kunnat. Sekä hallinnon sisällä että toiminnan harjoittajien 
keskuudessa on oltu huolestuneita lupien kirjavasta tasosta ja annettujen määräysten 
yhdenmukaisuuden puuttumisesta. Lammin päivillä Simo Mäkinen epäili resurssien 
riittävyyttä ja pelkäsi, että seutuhallinto veisi asiantuntijoita alueellisista 
ympäristökeskuksista.  Sovittiin, että sihteeri hankkii lakiesityksen (tai lain) ja aihetta 
käsitellään seuraavassa hallituksen kokouksessa. Tarvittaessa YSV:n hallitus tekee 
kannanoton kokeilusta. Todettiin, että kunnissa kannattaa hyödyntää resurssit ja 
yhteistyömahdollisuudet mahdollisimman hyvin, sen sijaan varsinaista päätösvaltaa ei 
kannattane siirtää po. seutuhallinnolle.

 

YLIMÄÄRÄINEN OPINTOMATKA-AVUSTUSHAKEMUS

 

Raini Kiukas on hakenut opintomatka-avustusta varsinaisen hakuajan jälkeen. Keskusteltiin 
avustussäännöstä ja todettiin, että sitä voidaan muuttaa: Avustusten hakuajat säilyvät 
ennallaan 31.3. ja 30.9, mutta perustellusta syystä hallitus voi myöntää avustuksia 
muulloinkin. Tämä periaate kirjataan avustussääntöön ja saatetaan jäsenistölle tiedoksi. 
Sovittiin, että Camilla ottaa yhteyttä Rainiin ja pyytää tekemään virallisen hakemuksen.

 

 

VUODEN 2002 TOIMINNAN SUUNNITTELU JA YHDISTYKSEN 20-VUOTISJUHLAT

 

Yhdistys on perustettu 11.3.1981. Keväällä merkkipäivä pääsi pujahtamaan ohi kenenkään 
huomaamatta ja 12.12. pidettäväksi suunniteltu juhlakin jouduttiin lykkäämään joulukiireiden 
alta. Päätettiin juhlistaa yhdistyksen 20 + 1-vuotista taivalta Kioto + 10 -hengessä 
maanantaina 11.3.2002. Samana päivänä pidettäisiin myös yhdistyksen vuosikokous. 
Hallituksen jäsenille jäi tehtäväksi miettiä sopivaa juhlapaikkaa, esille tulivat jo Lopen 
Laakasalo ja Nuuksion Brobacka.

 

YVA-päivät järjestetään 16. - 17.4. Pasilassa. Tarkoitus on järjestää 3 - 4 
rinnakkaisseminaaria. Jorma lähettää ohjelmaluonnoksen hallituksen jäsenille ja yhdistys 
osallistuu tapahtumaan avustamalla ohjelman suunnittelussa.

 

Lammin päivät ovat tavalliseen tapaan Lammilla lokakuun alussa. Yhteistyötä muiden 
yhdistysten kanssa tulisi tiivistää ja ehdotettiin järjestettäväksi ympäristörikoksia käsittelevää 
tilaisuutta yhteistyössä SYS:n kanssa, tai aiheen nostamista esille Lammin päivillä.

 

Seuraavassa kokouksessa tulisi olla käsittelyssä toimintasuunnitelma ja toimintakertomus 
vuosikokouksen järjestämistä varten.

 

MUUT ASIAT



 

Hyväksyttiin sihteerin ja yhdistyksen jäsenasioita ja tilejä hoitavan Marita Saarelan 
kulukorvaukset (1000 mk + 4000 mk).

 

Puheenjohtaja oli teettänyt yhden yhdistyksen logolla varustetun t-paidan, joka luovutettiin 
sihteerille kiitokseksi tehdystä työstä.  Päätettiin teettää t-paitoja 20-vuotisjuhlaan, mutta 
etsitään vielä sopivaa ja hinta-laatu-suhteeltaan hyvää painopaikkaa.

 

Vappu Ormio on tulossa keskustelemaan puheenjohtajan kanssa kotisivujen laatimisesta. 
Asiaan palataan jälleen seuraavassa kokouksessa, jolloin voidaan keskustella Vesa 
Valpasvuon kanssa sekä teknisistä että sisällöllisistä kysymyksistä.

 

SEURAAVA KOKOUS

 

Seuraava kokous päätettiin pitää Kuntaliitossa keskiviikkona 16.1.02 klo 15.00.

 

KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.05.

 

 

 

Camilla von Bonsdorff                                                                   Päivi Aarnio

Puheenjohtaja                                                                              Sihteeri                               

 


